

常年期第廿九主日 聖堂報告
(2019年10月20日)

1. 香港教區原定於10月20日(本主日)下午，舉行的傳教節慶典活動已決定取消，敬請各位留意。
2. 因應2019年度「香港明愛賣物會」模式及地點之改變，九龍華仁書院及本堂為繼續支持「香港明愛」服務，將於11月10日(星期日)，上午8:30-下午2:30，於九龍華仁書院舉辦「賣物會」，以行動支持「香港明愛」。

本主日起一連3個主日，於學校有蓋操場走廊，將有小型賣物攤位服務，歡迎各位於彌撒後，蒞臨支持。另外，有意捐贈合適物品作義賣服務弟兄姊妹，請各位將有關物品送交九龍華仁書院或本堂辦事處代收，感謝各位慷慨支持。

本堂代售的「香港明愛獎券」，經已全部售罄。謹代表「香港明愛」，多謝各位弟兄姊妹慷慨支持。

Chapel Announcement – 29th Sunday of the Year
(20th October 2019)

1. Due to unpredictable safety concerns, the celebration of the 2019 Mission Sunday is cancelled. Please keep the Spirit of the Mission in your prayers.
2. To show the support of Wah Yan for the Caritas Hong Kong, there will be a 2019 Charity Bazaar in Wah Yan Kowloon from 8:30am till 2:30pm on 10 November 2019 (Sunday). Starting from today, there will be a Pre-Sale on each Sunday in the corridor of Wah Yan car park until then. Please visit and show your generous support. Thank you.

In addition, we have already sold out all the raffle tickets for the Caritas Hong Kong this year. On behalf of Caritas Hong Kong, we would like to thank you all for your generous support. Thank you very much.

3. There is a tea gathering for the English mass congregation in the corridor of Wah Yan car park after mass today. All are welcome.